

AAFI AFICS Newsletter

ASSOCIATION DES ANCIENS FONCTIONNAIRES INTERNATIONAUX - Genève
ASSOCIATION OF FORMER INTERNATIONAL CIVIL SERVANTS - Geneva

Geneva, 15 May 2025

Dear members,

AAFI-AFICS has the pleasure to enclose information on Greycells and the invitation to the **Coffee Morning** of 12 June 2025 at Château des Penthes.

With best regards.

Odette Foudral, pour l'AAFI-AFICS

AAFI-AFICS : aafi-afics@un.org

Bureau E-2078 Palais des Nations, 1211 GENEVE 10

+41 22 917 3330

https://afics.unog.ch/AAFI-AFICS_News_F.htm



Greycells

Former International Civil Servants for Knowledge Sharing

Anciens fonctionnaires internationaux pour le partage des connaissances

Greycells

Former International Civil Servants for Knowledge Sharing

Engaged. Experienced. Making a difference.



Who We Are

Greycells brings together **retired UN and international civil servants** based in Geneva and beyond, committed to putting their knowledge and values in service of the next generation.



What We Do

We promote multilateralism, civic responsibility, and youth leadership through:

- **Mentoring** young changemakers who lead their own development projects
- **Collaborating** with institutions on education and public engagement
- **Advocating** for the voice and relevance of seniors in global dialogue



Why Join Us?

- ✓ Share your **experience, ideas, and time** with purpose
 - ✓ Stay connected to international Geneva
 - ✓ Be part of an intergenerational community
- ✓ Engage in projects that matter — locally and globally



Who Can Join?

Anyone who has served in an international organization or development institution, and is ready to stay involved, **share ideas and time**, and support meaningful change.



Interested? Let's connect!



greycells08@gmail.com



www.greycells.ch



LIFE BEGINS AT 60

Invitation

Greycells – Former International Civil Servants for Knowledge Sharing -, in collaboration with Bonnie Fatio of AgeEsteem, is inviting you to **our first in the series of “Greycells Coffee Mornings”, to be held on 12th June 2025 at 10:30, at the Château de Penthes**, in partnership with the Club Suisse de la Presse. The Greycells coffee mornings are an opportunity to meet friends, to network, and to discuss issues of importance to us.

Bonnie is the founder of AgeEsteem®. She is an internationally recognized motivational speaker who inspires and challenges. For the last twenty years she has specialized in motivation and its power to influence positive change in individuals and organizations. Her vision is a world where age and aging are celebrated and people of all ages are respected as contributing members of society.

Bonnie will give a presentation on growing old gracefully and meaningfully. The presentation will inspire and empower participants to discover their greatest potential and give them the tools they need to live life fully at the age they are today, every day.

Please confirm your attendance to the following email: greycells08@gmail.com

Feel free to bring a friend with you! Coffee and cookies will be offered.

Looking forward to seeing you on the 12th of June 2025.



Greycells

Former International Civil Servants for Knowledge Sharing

Anciens fonctionnaires internationaux pour le partage des connaissances

Greycells

Anciens fonctionnaires internationaux pour le partage des connaissances

Engagés. Expérimentés. Utiles.

Qui sommes-nous ?

Greycells rassemble des **anciens fonctionnaires internationaux**, basés à Genève ou ailleurs, qui souhaitent transmettre leur savoir et leurs valeurs aux jeunes générations.

Notre mission

Nous promouvons le multilatéralisme, l'engagement civique et le leadership des jeunes à travers :

- **Le mentorat** de jeunes porteurs de projets innovants
 - **Des partenariats éducatifs et citoyens**
- **La valorisation des seniors** dans les débats internationaux

Pourquoi nous rejoindre ?

- ✓ Partager votre **expérience, vos idées et votre temps**
 - ✓ Rester connecté à la Genève internationale
- ✓ Contribuer à une communauté intergénérationnelle
 - ✓ Agir concrètement, ici et ailleurs

Qui peut adhérer ?

Toute personne ayant travaillé dans une organisation internationale ou une institution de développement, et désireuse de **partager son temps et ses idées** pour faire avancer des causes utiles.

Contactez-nous !

 greycells08@gmail.com

 www.greycells.ch



LA VIE COMMENCE À 60 ANS

Invitation

Greycells – Anciens fonctionnaires internationaux pour le partage des connaissances –, en collaboration avec Bonnie Fatio d'AgeEsteem, vous invite à **la première édition de sa série « Greycells Coffee Mornings », qui se tiendra le 12 juin 2025 à 10h30 au Château de Penthes**, en partenariat avec le Club Suisse de la Presse. Ces cafés Greycells sont l'occasion de se retrouver entre amis, de réseauter et d'échanger sur des sujets qui nous tiennent à cœur.

Bonnie est la fondatrice d'AgeEsteem®. Conférencière motivatrice de renommée internationale, elle inspire et stimule. Depuis vingt ans, elle se spécialise dans la motivation et son pouvoir d'influencer positivement les individus et les organisations. Sa vision est celle d'un monde où l'âge et le vieillissement sont célébrés et où les personnes de tous âges sont respectées en tant que membres actifs de la société.

Bonnie donnera une conférence sur le vieillissement harmonieux et enrichissant. Cette présentation inspirera et encouragera les participants à découvrir leur plein potentiel et leur donnera les outils nécessaires pour vivre pleinement leur vie à l'âge qu'ils ont aujourd'hui, chaque jour.

Veuillez confirmer votre présence à l'adresse courriel suivante : greycells08@gmail.com

N'hésitez pas à venir accompagné ! Café et biscuits seront offerts.

Au plaisir de vous retrouver le 12 juin 2025.